

# Hotel Casablanca

## Press Information

(\*German Version below\*)



+43 (0)664 / 122 03 98  
office@GrimmalexMusic.com  
www.GrimmalexMusic.com



### L.A. LAZI (feat. DEEROVY) Hotel Casablanca

Music & Lyrics: L.A. LAZI / Alexander Grimm  
Published by Grimmalex Publishing

Label: Grimmalex Music  
LC: 49971

Release: June 2017

*Photo by Karl Schrotter Photograph*

[www.la-lazi.com](http://www.la-lazi.com)  
[www.GrimmalexMusic.com](http://www.GrimmalexMusic.com)

#### **"Hotel Casablanca" – party, summer, beach...**

L.A. LAZI, the 24-year-old Austrian DJ with Albanian roots presents his first single "Hotel Casablanca". Mostly known as one of the familiar faces and club-DJs of the party scene in Graz, L.A. LAZI has now decided to go one step further: writing, producing and releasing his own songs, since music has always been his passion that gave him motivation and power. He invited his musical colleague DEEROVY to sing the lead vocals for the track and created his own and unique sound, inspired by the beaches of L.A. and the parties there. In short: **L.A. LAZI's brand new single "HOTEL CASABLANCA" is the ideal radio and party sound for the summer!** A perfect beat carrying summer feeling, good vibrations and the spirit of beach parties... In addition to the radio version, especially designed for being part of every good radio program, "HOTEL CASABLANCA" is also available as "Dirty Club Version", for those who like it dirty ;-)

"Every day we work so hard in our jobs and we are diligent to pay our bills. But we also need time for life! It's time to party like the superstars!", says L.A. LAZI. Whenever he switches on his turntables, party is guaranteed! So, as the song says: "let's have a really awesome party"... and a great summer!

© Grimmalex Music

# Hotel Casablanca

Presstext (Deutsch)

**Grimma|lex.**  
music

+43 (0)664 / 122 03 98  
office@GrimmalexMusic.com  
www.GrimmalexMusic.com



## L.A. LAZI (feat. DEEROVY) Hotel Casablanca

Music & Lyrics: L.A. LAZI / Alexander Grimm  
Published by Grimmalex Publishing

Label: Grimmalex Music  
LC: 49971

Release: June 2017

*Photo by Karl Schrotter Photograph*

[www.la-lazi.com](http://www.la-lazi.com)  
[www.GrimmalexMusic.com](http://www.GrimmalexMusic.com)

### „Hotel Casablanca“ – Party, Summer, Beach...

L.A. LAZI, der 24-jährige österreichische DJ mit albanischen Wurzeln präsentiert seine erste Single „Hotel Casablanca“. Bisher als einer der renommierten Gesichter und Club-DJs der Grazer Partyszene bekannt, hat sich L.A. LAZI entschieden, nun noch einen weiteren Schritt zu machen: seine eigenen Songs zu schreiben, zu produzieren und zu veröffentlichen, da ihm die Musik als große Leidenschaft seit jeher Kraft und Motivation gegeben hat. Für die Vocals lud er seinen Kollegen DEEROVY ein den Song zu singen und kreierte seinen ganz eigenen Sound, inspiriert von den Stränden und Partys in L.A. Kurz gesagt: **L.A. LAZIs brandneue Single „HOTEL CASABLANCA“ ist der ideale Radio- und Partysound für den Sommer!** Ein perfekter Beat, der Summerfeeling, „good vibrations“ und den Spirit von heißen Beachpartys so richtig aufkommen lässt. Neben der Radioversion, die in keinem On-Air-Programm fehlen darf, ist auch eine „Dirty Club Version“ von „HOTEL CASABLANCA“ erhältlich, für alle die es dirty mögen ;-)

„Wir arbeiten jeden Tag so hart in unseren Jobs und achten darauf, auch immer brav unsere Rechnungen zu bezahlen. Aber man muss auch mal leben! Machen wir Party wie die Superstars!“, so L.A. LAZI. Wenn er hinter den Turntables steht, ist Party garantiert. Daher, wie der Song schon sagt: *“let's have a really awesome party”*... and a great summer!

© Grimmalex Music

**Grimma|lex.**  
music